
Moim zdaniem jest niedopuszczalne, aby skrzywdzono większość kobiet, tylko dlatego, że 

nie wycofały niekorzystnej decyzji o naliczenia emerytury powszechnej. Przecież jej nie 

pobierały, a od tej chwili nie waloryzowano ich kapitału i składek. W ustawie powinno być 

ujednolicenie sposobu liczenia dla całego rocznika nowej emerytury. Myślę, jak większość, 

że taka była intencją TK. J.K. 


